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 אישור דוחות תקציביים 

 עדכון תקציב ה נעבור על לאחר מכןפיים של האיגוד והתאגיד, הכס דוחות האישור אנחנו נתחיל עם  :כהן את-לי

 

ון  ( אנחנו נמצאים באיז3הכנסות והוצאות של האיגוד )עמ'    -    2021לשנת  מציג את הדוחות של האיגוד    :עבדו  וסףי

במוסדות   היום דנים  ,עד היום אין כללים שנוגעים לאיגודי ערים   .2020תקציבי וההוצאות וההכנסות דומות לשנת  

עד שיהיו    .תקציב מתמשך יוצג כתב"ר  כל. בשלב זה הדרישה היא שלהציג את הנתונים  על הדרך הנכונה  המדינה  

באיגוד אנחנו    .ה לרשויות המקומיותזה יהיה דומאני מאמין ש,  כללים חשבונאים ברורים אנחנו נמשיך בשיטה זו

 מסיימים עם רווח קטן. 

 רוצה לראות את השינוי בתקציב אני  :נעמן גבי

תאגיד )חברה בע"מ( הביצוע ה  לדוחות של    , עכשיו עובריםתכף נעבור לתקציב ושם תראו את השינויים   :  עבדו  וסףי

סבי  ה של ההטמנ איכות  עבור  וכן הקו"ק  יש הכנסות   - בהעבור השירותים  לאיגוד  ביחס  גדולה    46  בסך  הפעילות 

, יש 31.12.21הוא משקף מה יש ב  -בפעילויות, אני רוצה לעבור למאזן ברשותכם  "חאלש  149  שלישנו עודף    ,"חמלש

אני בדקתי לפי כל הכללים מלש"ח והמצב איתן ויציב,    2מלש"ח, אנחנו בסך הכל עם עודף תקציבי מצטבר של    21כ

 המצב שהוצג למועצה. וזה החשבונאים 

ין עדיין  , אני רק רוצה לציין שמשרד הפנים מינה גוף שיעשה סדר בתקציב, אאותו עוד רגע    לגבי התקציב רימא תציג

משרדי   של  ההתחייבויות  של  חיתוך  עוד  וישנו  תב"ר  לבין  רגיל  תקציב  בין  חלוקה  תהיה  אבל  סופיות,  מסקנות 

 )תל"י(.  הממשלה

, של הכנסות מראש כרווחים לא יקרה שוב, יוסף עדכן את 2020  -שהרישום שנעשה בוודא  ת למבקשאת כהן: אני  -לי

ואנחנו יחד איתו עושים בדיקה לאחור וסיווג    .7714כדי שישקפו נאמנה את ההכנסות מראש בגין קוק    2020דוחות  

 הכספים. 

 . ידאת התאג סיכמנו כבר בעבר שנסגור ,אני לא רוצה שנתנהל בשני תקציבים :לנקרי שמעון

 . אנחנו מציגים את תקציב האיגוד :עבדו יוסף



 
 
 
 
 
 

 

 .תאגידעל מנת לסגור את ה התאגיד לאיגודאנחנו עושים הסבות בין תקציב   כהן: את-לי

עם שתי חברות, אנחנו כבר כמנה שנים מתנהלים ככה אנחנו לא מספיק גדולים ואין סיבה שנתנהל  :  לנקרי  שמעון

 . זה נראה לי מיותר

 . עדי אשמח שתגיד כמה מילים, כל הדברים שאנחנו יכולים להסב אנחנו מסבים :כהן את-לי

 . הבעיה היא התקציבים שמופנים לחברה :עדי הרטל

והיא בלאו וכי נסגרת שנה מרגע ההרשאה, צריך לסיים את   לתאגידמופנית  7714רק החלטת הממשלה  :כהן את-לי

 . לסגור את התאגיד צמברקיבלנו בדולאחר מכן נוכל לפעול לפי ההחלטה ש זה 

 

 ? מלש"ח יתרה שיש האם זה מאזני או שאפשר להשתמש בה 2 : לנקרי שמעון

 .הרווח אני מציע לא לגעת בזה עד שנדווח ונבדוק את כל מרכזי  ,מאזני זה :עבדו יוסף

 . זה כי דיברתם על יתרה אתאני רוצה שתבהיר  לנקרי: שמעון

 . הל התאגיד נדע מה העודף שיהיזה לא יתרה, ביום הפירוק ש :עבדו ףיוס

 . תקציבים, אין לזה סיבה 2אנחנו מבקשים שלא נשמע יותר על    לנקרי: שמעון

 . צריכים להיות נפרדים בין מהשוטף ים: אני רוצה לחזור על כך שתב"רגבי נעמן

 . זה בדיוק מה שעשינו :עבדו יוסף

 . יים ואז נעבור על עדכון התקציב, אני מבקשת שנאשר את הדוחות הכספזה מה שעשינו :כהן את -לי

 ?  לאשר את הדוחות הכספיים אני שמח על כך שאנחנו לא בגירעון ורק צריך לאשר, מי בעד :לנקרי שמעון

 אושר פה אחד 

 

 עדכון תקציב איגוד

 של משרד הפנים. ביניים  להנחיות ה: כמו שיוסף דיבר אין עדיין הנחיות סופיות אבל אנחנו פועלים בהתאם  עבד  רימא

לבין   בין התקציב השוטף  לכן עיקר השינוי בתקציב הוא  הההנחיות היו להפריד  רגיל,  בין  תקציב הבלתי  הפרדה 

 התקציב השוטף לתב"רים. 

 לתקציבים  הממשלה  מימון  -"יהתל   עלרוצה להסביר קצת    אני תקציב פעולה, תב"ר, תל"י.  :    3התקציב מתחלק ל  

 . כרשל וגם  לפעילות גם  מיועד  הוא -ולשכר  שוטפים

 ? למה זה לא חלק מהסעיפים התקציבים :נעמן גבי

 .בגלל שהאשכולות הם טיפה שונים ביקשו מאיתנו להתנהל כך :כהן את-לי

 . תקציב התיירותזה עדכון  -העדכון היחידי מבחינת תקציב עבד: רימא

תיירות.  שירותי  , יצא האשכול במכרז לאספקתשנים 3בעקבות החלטה של המועצה לפני כאני מזכירה  :כהן את-לי

עבדנו על   . לפני כשנה הוחלט לשחרר את ההקפאה,נה הוקפא המכרזוזכתה עמותת התיירות, בעקבות הקור   במכרז

העברנו לגזברים ופעלנו ליישום החלטת המועצה לקדם את התיירות באופן אזורי.  ,  החוזה אל מול העמותהעדכון  

, אבל הרשויות הגדולות נושאות בעיקר הנטל קציב.אותן בת לצערי הרוב עוד לא הטמיעו  אך  את הדרישות הכספיות 

 .זו החלטה שלכם כמועצה ואנחנו צריכים לכבד אותה -בלי שנשים יד בכיס זה לא ייקרה

 . אני רוצה שהיא תגיע לכל הרשויות - אני דיברתי באופן אישי עם המנכ"לית נעמן: גבי

 . ותהחוזה אבל היא מגיעה לכל הרשויעם אנחנו התעכבנו   כהן: את-לי



 
 
 
 
 
 

 

ואנחנו לקוח  שנלקחות במועצה    את להתמודד עם המציאות של ההחלטות -ו משאירים את לי נ: אנח לנקרי  שמעון

נמוכים קשה, התיירות נוגעת בכל רשות פה, זה לא באמת הרבה כסף, אני מבקש שתשימו את הכסף, אלו סכומים  

 . ואין סיבה שנתעכב עם זה

 . אנחנו נשים :נעמן גבי

 . הבעיה היא שזה לא עובר אצל הגזברים: לנקרי שמעון

 .מבחינת הגזברים אין סעיף כזה ולכן יש צורך בהתערבות של ראשי הרשויות: נעמן גבי

 מטבעה היא : אני רוצה להזכיר שמשה הסכים להעביר את העמותה תחת האשכול, מכיוון שתיירות  לנקרי  שמעון

 . אזורית

 .זה לא פשוט, אך נסה לתאם מול הרשויותאני מ זהבי: אושרת

 . תקציבה  עדכוןאת אשר אושרת תיפגש עם כל הרשויות , אנחנו צריכים ל :כהן את-לי

 : מי בעד אישור שינוי התקציב?  לנקרי שמעון

 פה אחד  אושר

 

 מנהרת השדרה  תקצוב המשך המאבק לקידום

 

מול גורמי התחבורה,   ותעופהבנושאי תחבורה  הדרישות לקידום מאבק  ביקשתם מאיתנו שנבחן את    את כהן:-לי

 ליועץ שיקדם את העבודה.  יפתח מנהל מחלקת התכנון עבד ביחד עם היועמ"ש על מנת להכין תכולת עבודה 

זמני הנסיעה : אני רוצה להגיד משהו על מנהרת השדרה, למנהרה יש פוטנציאל לקצר משמעותית את  ן לנקרישמעו

את המאבק ונצא בבקשה להצעות מחיר לגורם שימשיך להוביל את המאבק. מציע  הגיע הזמן שנמסד  .למרכז הארץ

שלמה מהקפאת הייעוץ לאזור התעשיה שנתן  תקציב  מ. התפנה  " אלף ₪ לשנה כולל מע  120שנממן את המאבק ב  

 . בוחבוט

 .אז הכסף באמת פנוי  לוועדה המרחביתמכיוון ששלמה התקבל  : לנקרי שמעון

ש ןכה  את-לי מזכירה  אני  בסך  אכן  :  הייעוץ  מהסכם  יתרה  ש  40נשארה  של "אלף  השלמה  נדרשת  עדיין  אבל  ח, 

   הרשויות, לאשכול אין מקורות תקציביים לעניין. 

 זה צריך לצאת מתקציב האשכול.  : אני לא חושב שאנחנו צריכים לשלם את זה כרשויותדוידוביץ משה

 .שויות צריכות להשתתףל אני חושב שהר: אני מתחבר למה שמשה אומר, אבשמואלי אייל

 . : אני לא מבין למה אנחנו צריכים לשלםמרלירונן 

 .אלש"ח אין לנו באמת את התקציב הזה 200כל התקציב הפיתוח שלנו הוא : כהן את-לי

אנחנו צריכים לחבר את   -לבד, זה עניין של כל הצפון  בווהאשכול לא צריך לעמוד    -חשוב  פרויקט: זה  שמואלי  אייל

 . לות והרשויותוכל האשכ  כל הצפון ואת 

 הרי מדובר על הקו לנהריה, אנחנו מדברים בעיקר על מנהרת השדרה  ?: מה רלוונטי כל האשכולותדוידוביץ  משה

 . שמעכבת את ההגעה למרכז

 . : אני רוצה שננהל את זהאייל שמואלי

ואני לא חושב שצריך    אשכולי פר אקסלנס   פרויקטתן את הכסף, אך זה  י מנו בישיבת מועצה שנ: סיכמשה דוידוביץ

 .לשלם

 . בדברים שיכולים להיות עוד בהמשך מישהו שיוכל לטפלכזו כדי ש: אני חושב שנכון לשלם על עבודה גבי נעמן



 
 
 
 
 
 

 

 . : אני רוצה שיהיה רשום שאני מתנגדרונן מרלי

והיתרה    ח מתקציבי אשכול"אלף ש  40ח הסטה מתקציב הייעוץ,  " אלף ש  40שהאשכול ישלם  אני מציע  :  שמעון לנקרי

 מהרשויות לפי מפתח גודל. 

 . שאין טעם לצאת לנוהל הצעות מחיר ולשלם למישהו על העניין: אני רוצה להגיד  רונן מרלי

 צריכים לכבד אותה. שהתקבלה במועצה ואנחנו   : אתה מכניס אותנו לפינה, הייתה החלטה בעבר גבי נעמן

 חליט אבל לדעתי זו טעות. שהמועצה ת חלטה ואני מתנגד, אני אקבל את מהה: לא הייתי ברונן מרלי

והייתי רוצה שלא נתעלם ממך, אני רוצה לחזור להחלטה  שנעשתה וצריך  ראש העיר הגדולה באשכול  : אתה  גבי נעמן

 כבד אותה. ל

ח מתקציבי  " אלף ש  40ח הסטה מתקציב הייעוץ,  "אלף ש  40ישלם  אני חוזר על המתווה: האשכול    :שמעון לנקרי

 שויות לפי מפתח גודל. אשכול והיתרה מהר

 אני רוצה להדגיש שאין כסף באשכול  :כהן את-לי

 מי בעד?  שמעון לנקרי

אנחנו נשלם תום את העבודה בזמן, ואני לא מאמין שכל מי שיש לו אג'נדה אישית  ח : אני נגד ואני רוצה שנמרלירונן  

 . לו

 פרט לרונן מרלי כולם בעד 

 

 בקשת הנצחה למירוץ חצי מרתון

 

, משפחה שגדלה וגידלה את המשפחה בעכו, שנים  3: מציג את הבקשה להנצחה לחצי מרתון למשך  יאייל שמואל

 קשו להנציח את המירוץ על שמם. נפגעה בתאונה ובי ועברה לכפר ורדים

: אני מציע להוריד את זה מסדר היום, זה בניגוד לכל הכללים, בכל רשות יש מקרים טראגיים, אני  משה דוידוביץ

הדרך ואני מציע את להוריד את זה מסדר היום,  אליי היו עשרות פניות כולל משלומי, כל אחד שייעשה   חושב שזו לא

 אם רוצים משהו כזה  ועדה מסודרת, אני מתנגד בתוקף.  רוצה, באשכול צריך להיותביישוב שלו מה שהוא  

 . תורידו את זה מסדר היום :שמעון גואטה

 ? םהוריד מסדר היומי בעד ל שמעון לנקרי:

 את הצעת ההנצחה למירוץ פה אחד הורידה מסדר היום המועצה 

 

 אישור מכרזים משותפים 

 ורשימת ספקים  האשכולות אחרים הדברמכרזים משותפים עם   2האשכול יוצא ל 

 מי בעד שמעון לנקרי: 

 כולם בעד

 4822במסגרת החלטה  בנהריהמחזור ז רכאישור כתב קיזוז להקמת מ 

, נהריה תעמיד כתב שיפוי  ₪ להקמת מרכז מחזור בנהריה 349,000בסך  כתב קיזוז אתמי בעד לאשר  :לנקרי שמעון

 מול כתב הקיזוז למקרה הצורך

 פה אחד  כתב הקיזוזאושר 

 : אישור צוערת תכנון

 : אנחנו רוצים להעסיק צוערת תכנון ליישום תוכנית האב את כהן-לי



 
 
 
 
 
 

 

 מי בעד לאשר את העסקת הצוערת? : שמעון לנקרי

 ד ר פה אחאוש

 

 

 

 

 

 עדכוני מנכ"לית 

 : כהןאת -לי

יש לזה חשיבות מכרעת עבור    חשוב מאד שתהיו בתרגיל  בשעה הראשונהלהתקיים תרגיל סייבר ו  עתיד  -

 המערכות שלכם ואנחנו רוצים להפיק מהתרגיל את המירב

ם  יטי היפגש אל מול הגורמים הרלוונעופר קרן וטל כהן, התחלנו ל   -ממונה אנרגיה התחיל לעבוד באשכול -

ממפים   ואנחנו  פעולה  ברשויות  שיתוף  מבקשים  ואנו  פעולה  בתוכנית  נצא  ובקרוב  ברשויות  הצרכים  את 

 שויות מהר

 

לפעול להקמת תחנת נאג'ם  ראדי לבט"פ  ולשר  המחוז  שנוציא מכתב למפקד  פשוט, מבקש  לא  שבוע  עלינו  עבר   :

אשכול ואני מבקש שתצטרפו, אני ביטלתי  דקות, ייצא מכתב גם בשם ה  40זמן הקריאה הוא כמשטרה בשטח הרשות  

 מח את עזרתכם בתמיכה במכתב שייצא כמעט את כל אירועי החג ואני מקווה שהחוסן החברתי יחזור ואני אש

 השאלה האם לשלוח לשר או למנכ"ל  כהן: את-לי

 : אני ביקרתי אתמול בכפר ואני בעד מה שראדי הציע, לראש הממשלה ולשר לבט"פ דוידוביץ משה

 , תודה רבה לכולםבסדר גמור אנחנו ננסח מכתב ונשלח לאישורכםת כהן: א-לי

 

 

 

 

   את:-לי

 .הישיבה ננעלה -סיום הישיבה 

 ,הפרוטוקול מאושר

 

 את כהן  -לי

 מנכ"לית 

 אשכול רשויות גליל מערבי 

 שמעון לנקרי 

 ראש עיריית עכו 

 יו"ר אשכול רשויות גליל מערבי

   

  יפתח שיכותב הפרוטוקול:   

 

 

 



 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


